
PROTOKÓŁ Nr XVI.2012

z XVI sesji VI kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
14 maja 2012 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń.

Czas trwania sesji: 13.00 - 18.00.

W sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                 - Andrzej Kucharczyk
- Sekretarz Gminy                                                          - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                           - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                              - Dariusz Kowalski
- dyr. GZOS                                                                    - Alina Piśniak
- dyr. GOPS                                                                    - Marianna Kochel
- dyr. GPP w Przystajni                                                  - Jolanta Berg
- dyr. GOKSiR w Przystajni                                           - Małgorzata Izydorczyk
- dyr. Biblioteki Publicznej w Przystajni                        - Renata Małyska-Pilśniak
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie  prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności komisji problemowych Rady Gminy.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) ustalenia  maksymalnej  wysokości  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta  Gminy  w  roku 
budżetowym  2012 (Skarbnik Gminy).

2) uchylenia uchwały Nr XV.100.2012 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 marca 2012 r. w sprawie 
przyjęcia programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2012 (podinsp. A. Zabawa).

3) przyjęcia programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2012 (podinsp. A. Zabawa).

4) zmiany Uchwały Nr XXXII/35/09 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 maja 2009 r. w sprawie  
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć logopedy, pedagoga, psychologa oraz nauczycieli 
realizujących  w  ramach  stosunku  pracy  obowiązki  określone  dla  stanowisk  o  różnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin (Dyrektor GZOS).                                

8. Sprawozdanie   z    realizacji    Gminnego    Programu    Profilaktyki    i    Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych za rok 2011.

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2011.
10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za  rok 2011.
11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za rok 2011.
12. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania radnych.
13. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
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A d 1
Otwarcia  sesji  dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Przystajń,  Henryka  Kapuścik.  Powitała 
wszystkich obecnych na Sali.

A d 2
Przewodnicząca  Rady  Gminy  stwierdziła  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  jest 
12 Radnych. Nieobecna Radna Danuta Sendal, Radny Jan Sas, Radny Benon Szymanek. 

A d 3
Przewodnicząca  przedstawiła radnym propozycję porządku obrad. Zaproponowała autopoprawkę 
do porządku obrad i wprowadzenie w pkt 7 - 2 projektów uchwał w sprawie:  zmian w budżecie 
Gminy Przystajń na 2012 rok i  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 
2012-2021  jako podpunkt  5  i  6.  Poprosiła  Skarbnika  Gminy  o  uzasadnienie  wprowadzenia 
projektów uchwał do porządku obrad. 
Skarbnik:  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  jest  spowodowany  tym,  iż  trzeba 
zabezpieczyć 20 % środków własnych na wypłatę stypendiów socjalnych dla uczniów. Dodatkowo 
została zrobiona zmiana dotycząca opieki społecznej dotycząca nienależnie pobranych świadczeń 
rodzinnych  i  zasiłków stałych  za  lata  ubiegłe.  Zmiana  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
powoduje również zmianę w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i w związku 
z tym również jest projekt uchwały.  
Radny  Waldemar  Woźny zaproponował  usunięcie  w  punkcie  7  podpunktu  3  (projektu  uchwały 
w sprawie przyjęcia  programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2012) ze względów osobistych, nie był poinformowany jak  
to do końca wygląda. 
Na sesję przybył Radny Benon Szymanek.
Sekretarz: Jeśli nie znajdziemy takiej osoby na terenie gminy to co wtedy? Nie dziwię się, że są 
obawy. Zaproponował, żeby tego projektu nie usuwać z porządku obrad. Może się jeszcze ktoś inny 
zdecyduje.
Radny Mariusz Kluba zgłosił  wniosek formalny.  Projekt  uchwały w sprawie  zmiany Uchwały 
Nr  XXXII/35/09  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  26  maja  2009  r.  w  sprawie  tygodniowego 
obowiązkowego  wymiaru  zajęć  logopedy,  pedagoga,  psychologa  oraz  nauczycieli  realizujących 
w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze  godzin  nie był  opiniowany przez Komisję Oświaty,  Kultury i  Zdrowia.  Powinien być 
usunięty z porządku obrad i skierowany na komisję. 
Przewodnicząca: Kto jest  za usunięciem projektu uchwały z punktu 7 podpunkt  4 z porządku 
obrad i przeniesienia go do Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia celem zaopiniowania?
Radni  większością  głosów  przegłosowali  usunięcie  projektu  uchwały  z  punktu  7  podpunktu  4 
i przeniesienia go do Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia celem zaopiniowania.
Radca Prawny: W skrajnym przypadku doszlibyśmy do absurdu, bo teoretycznie cały porządek 
obrad  można  odrzucić  i  iść  do  domu.  Wydaje  się,  iż  bardziej  racjonalnym  jest  podejście  aby 
w momencie dojścia do tego punktu porządku obrad wysłuchać wniosków co do całego projektu tej 
uchwały.
Przewodnicząca: Jako Przewodnicząca  mogę skierować projekt  uchwały na  Komisję.  Nie  jest 
obligatoryjne  kierowanie  każdego  projektu  uchwały  na  Komisję  celem  zaopiniowania.  Jednak 
zgodnie z wolą Rady usuwamy ten podpunkt 4 z punktu 7 porządku obrad.
Punkt 7 porządku obrad po naniesieniu zmian przedstawia się następująco:

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
1) ustalenia  maksymalnej  wysokości  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta  Gminy  w  roku 

budżetowym  2012 (Skarbnik Gminy).
2) uchylenia  uchwały  Nr  XV.100.2012  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  26  marca  2012  r. 

w  sprawie  przyjęcia programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2012 (podinsp. A. Zabawa).
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3) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2012 (podinsp. A. Zabawa).

4) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2012 rok (p. Skarbnik).
5) zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2012-2021 

(p. Skarbnik).      
Porządek obrad po naniesieniu zmian przyjęto jednogłośnie.

A d 4
Przewodnicząca zgłosiła wniosek o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez czytania. Protokół 
został przyjęty jednogłośnie (13 radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące 
załącznik do protokołu.
Radny Marek Jelonek zapytał o niezgodności na ul. Bór w Przystajni – budynek na stadionie 
sportowym. 
Wójt: Została wykonana inwentaryzacja geodezyjna terenu i są nieprawidłowe spadki. Teren przed 
budynkiem  jest  zaniżony  i  dlatego  woda  powierzchniowa  napływa  na  wewnętrzny  narożnik 
budynku  i  nie  ma  gdzie  odpłynąć.  Na  spotkaniu  wykonawcy  nie  było,  wysłano  pisma  do 
wykonawcy i do inspektora nadzoru. Dostaliśmy tę informację od Lidera projektu, czyli Gminy 
Panki. 
Radna  Katarzyna  Wiecha-Zając: Jeżeli  wykonawca  się  nie  wywiąże  to  zostanie  zlecone  to 
innemu wykonawcy? Kto to wtedy zapłaci?
Wójt: Jest gwarancja należytego wykonania zadania, jest to takie zabezpieczenie, które wykonawca 
robót  składa  i  w  ramach  tych  środków  zostanie  wykonana  robota.  Jest  ponad  20 000,00  zł 
zabezpieczenia gwarancyjnego.  Jeśli  kwota zostanie  przekroczona to trzeba będzie iść do sądu. 
Najpierw trzeba to wykonać, zapłacić i dopiero później się o to starać. 
Radna  Katarzyna  Wiecha-Zając:  Zamówienia  poniżej  14 000  euro  czy  były  zrobione  jakieś 
zapytania na to?
Sekretarz: Tak, było zapytanie ofertowe. 
Przewodnicząca:  Czy  Zespół  Szkół  w  Przystajni  był  poinformowany  o  programie  „Cyfrowa 
Szkoła”?
Dyrektor GZOS: Tak był,  ale nie złożył  wniosku. Na razie się wstrzymali.  To jest  pilotażowy 
program. Tylko połowa szkół złożyła wnioski.

A d 6
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Zdrowia  przedstawił  Przewodniczący 
Komisji – Radny Edward Chamela.
Radny Edward Chamela:  Czy Pani  Dyrektor  GZOS odpowie  na  pytanie  odnośnie  likwidacji 
stanowiska Dyrektora Przedszkola w Kuźnicy Starej?
Dyrektor GZOS: Można zlikwidować, ale procedurę trzeba zacząć wcześniej. Pół roku wcześniej 
należy poinformować mieszkańców o likwidacji przedszkola. W Kuźnicy Starej zostało przyjętych 
19 dzieci, w Kostrzynie 17, razem 36 dzieci. 
Przewodnicząca: Złożyła  Pani  Dyrektor  wniosek  odnośnie  utworzenia  nowego  oddziału,  więc 
proszę poinformować Radę o tym.
Dyrektor GZOS: Tak złożyłam, ale na razie jeszcze nic nie wiadomo. Nie ma nawet listy kto 
złożył. 
Radny Janusz Leśniak: Jaki jest ostateczny termin odnośnie utworzenia nowego oddziału?
Dyrektor GZOS: Do końca sierpnia.
Radna Katarzyna Wiecha-Zając:  Zobligowałam się do pomocy odnośnie wniosku, ale kontakt 
był tylko z jednej strony.
Dyrektor  GZOS: Do  13:00  w  poniedziałek  nanosiłyśmy  poprawki  i  Pani  Dyrektor  GPP 
w Przystajni zawiozła go osobiście do Urzędu Marszałkowskiego. 
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Przewodnicząca  odczytała  odpowiedzi  Dyrektor  Przedszkola  w  Kuźnicy  Starej  Pani  Jolanty 
Kotarskiej na wnioski Komisji. 
Dyrektor GOKSiR: Już od dawna w budynku Oddziału Przedszkola w Kuźnicy Nowej zespół 
Koniczynki nie ma tam prób, ponieważ mają je w budynku GOKSiR w Przystajni.
Radna Katarzyna Wiecha-Zając:  Do kiedy trzeba podjąć kroki odnośnie likwidacji stanowiska 
dyrektora? 
Dyrektor GZOS: Do końca lutego trzeba przesłać uchwałę do kuratorium i poinformować ich. 
Radny Adam Biernacki: Skąd jest ta możliwość połączenia przedszkoli?
Dyrektor GZOS: Zmieniła się interpretacja w kuratorium, wcześniej nie można było, a teraz już 
istnieje taka możliwość.  
Wójt: Odnośnie wytycznych prosiłbym, żeby wrócić do tego tematu na forum komisji, aby były 
zaopiniowane przez Radę, ponieważ chciałbym wiedzieć np. przy jakich ilościach dzieci można 
uruchomić oddział w Kuźnicy Nowej. Wytyczne byłyby kompromisem dla nas wszystkich jak ma 
wyglądać oświata w naszej gminie w przyszłości.   
Przewodnicząca: My takich kompetencji nie mamy, żeby określać liczbę dzieci w przedszkolach. 
Wójt: To  nie  Państwo  byście  to  ustalali  tylko  to  opiniowali,  bo  o  to  chodziło,  mówię 
o kompromisie, o przedyskutowaniu propozycji, to był materiał wyjściowy.
Radny Marek Zabawa: Głównym aspektem będzie aspekt ekonomiczny, bo to Pan Wójt wie, zna 
konkretne koszty utrzymania. 
Wójt: W tych wytycznych nie ma mowy o kosztach, jest mowa o czymś innym. Na przykładzie  
Oddziału Przedszkola w Kuźnicy Nowej Rodzicom wstępnie powiedziałem tak, że my tworzymy 
budżet w październiku, bo do biura Rady Gminy musi wpłynąć projekt budżetu do 15 listopada, 
więc jeśli  wpłynie pismo do Wójta  wcześniej  to my to przeanalizujemy,  sprawdzimy ile dzieci 
miałoby  iść  do  danego  przedszkola.  I  tak  np.  remont  w  Kuźnicy  Nowej  kosztowałby  około 
20 000,00 zł, reszta byłyby to koszty utrzymania i pracownika – razem około 100 000,00 zł.
Radny Andrzej Tomziński: Remont w Kuźnicy Nowej będzie kosztował około 50 000,00 zł jak to 
jest już tyle czasu nie użytkowane.
Przewodnicząca: Proponuję na dzień dzisiejszy ten temat zamknąć. Do października trzeba podjąć 
decyzję odnośnie tego przedszkola. 
Radny  Adam  Biernacki: Można  pomyśleć  nad  zagospodarowaniem  strychu  w  przedszkolu 
w Przystajni.
Wójt: Na tą  chwilę  są  wolne miejsca w przedszkolach w Kostrzynie,  w Podłężu Szlacheckim 
i w Górkach. Tylko Rodzice nie chcą do innych miejscowości dzieci zawozić. Dlaczego z Przystajni 
nikt nie zawozi dziecka np. do Górek? 
Radny Janusz Leśniak: To jest  bardzo proste. Jeżeli ktoś pracuje 8 godzin, a przedszkole jest 
5 godzinne to i tak trzeba kogoś nająć, żeby to dziecko zawieźć i przywieźć. Tam są przedszkola 
5 godzinne, a nie 9 jak w Przystajni. 
Przewodnicząca: Jednej rzeczy nie mogę zrozumieć dlaczego w lipcu nie ma dzieci w przedszkolu.
Radny  Janusz  Leśniak: Nie  widzę  wielkiego  zdziwienia  jeśli  w  wakacje  nie  ma  dzieci 
w przedszkolu. Jeśli ktoś ma dwójkę lub trójkę dzieci starszych to i dziecko przedszkolne też nie 
idzie do przedszkola w czasie wakacji.    

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  przedstawił 
Przewodniczący Komisji – Radny Marek Jelonek. 
Radny Marek Zabawa: Czy coś wiadomo odnośnie tych piecy w Zespole Szkół w Przystajni?
Dyrektor  GZOS:  Zostały  skończone  wszystkie  prace  i  producent  robi  teraz  próby.  Na  razie 
próbują.
Radny Mariusz Kluba: Czy sprawdzimy kaloryczność węgla, czy dalej będziemy zdawać się na 
eksperta Pana Małczaka, który stwierdza, że jakość węgla jest lepsza, bądź gorsza?
Radny  Edward  Chamela: Ekspertyza  węgla  miała  być  zrobiona  po  wyborze  oferenta.  Po 
wygraniu przetargu miało to być od razu zrobione. Dyrektor Zespołu Szkół w Przystajni sam się 
zobowiązał z Panią Dyrektor GZOS, że dacie to do analizy na Śląsk.
Dyrektor GZOS: Były certyfikaty. 
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Radny Marek Zabawa: My musimy sprawdzić to co przywozi nam dostawca i my to musimy 
porównać, a żeby to porównać to musimy zrobić ekspertyzę. 
Wójt: Pani  Dyrektor  GZOS –  niech  Pani  zleci  Panu Dyrektorowi  Zespołu  Szkół  w Przystajni  
wykonanie ekspertyzy. 
Radny Marek Jelonek: Nawet sam dostawca zobowiązał się dostarczyć 1 tonę opału więcej.
Wójt: Jak byłem w szkole zobaczyłem jaki przywieźli węgiel. Był on mokry i w związku z tym 
interweniowałem w szkole, a szkoła w firmie, która dostarczyła dodatkowy węgiel.
Radna  Katarzyna  Wiecha-Zając:  Dlaczego  Dyrektor  twierdził,  że  ta  dodatkowa  tona  była 
w związku z tym faktem, iż jest w węglu za dużo miału? Czy tych dodatkowych ton było więcej?
Wójt:  Czy było to w ramach tych dwóch spraw to nie wiem. Na to nie odpowiem, czy było to 
w ramach mokrego opału czy miału w groszku. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący Komisji - Radny 
Adam Biernacki. 
Przewodnicząca: Mam nadzieję, że Pan Wójt przeanalizuje wniosek Komisji odnośnie zapewnienia 
należytego nadzoru nad realizacją  inwestycji  dot.  budowy kanalizacji  sanitarnej  i  bieżące informowanie 
Rady. Nie rozumiem dlaczego dostarczamy wodę mieszkańcom Gminy Panki. Oni nie partycypują 
w kosztach napraw tych urządzeń, więc musimy coś z tym zrobić.
Sekretarz: Mamy umowę i przez to dostarczamy im wodę. Jeżeli nie chcielibyśmy im tej wody 
dostarczać to trzeba tą umowę zerwać.  
Radny Adam Biernacki: Należy doprowadzić to do stanu zgodnego z prawem. Możemy wodę 
dostarczać tak jak robią to Krzepice. Rada Gminy Krzepice podjęła uchwałę, Rada Gminy Panki 
również  podjęła  uchwałę  o  upoważnieniu  organów  wykonawczych,  czyli  Burmistrza  Krzepic 
i  Wójta  Gminy  Panki  do  zawarcia  porozumienia  i  w  tym  porozumieniu  zostały  ujęte  prawa 
i obowiązki. W tej chwili nasz wodociąg jest naszym wodociągiem i wszelkie naprawy obciążają 
nas i Gmina Panki w ramach zadania własnego w tym nie uczestniczy.
Sekretarz: Jeżeli się Rada Gminy Panki zgodzi to nie widzę przeszkód. 
Przewodnicząca: To Rada Gminy Panki ma się zgodzić? 
Sekretarz: Tak muszą się zgodzić. Idealnym rozwiązaniem byłoby sprzedawanie wody hurtowo 
Gminie Panki. 
Wójt: Temat będziemy rozwiązywać jak Pan Paweł Antczak wróci  z urlopu. Po pierwsze albo 
odetniemy Gminie  Panki  wodę na  granicy,  bo  podobno oni  zrealizowali  nowy odcinek  i  będą 
zaopatrywać się dodatkowo w wodę z Maskpolu, wtedy wspólnie zbudujemy studzienkę na granicy 
z wodomierzem i będziemy dostarczać wodę jak będzie taka potrzeba (Gmina Przystajń, Gminie 
Panki lub odwrotnie). Nie chciałbym jednak dostarczać wody do Panek ze względu na to, że to my 
na tą chwilę dotujemy mieszkańców Gminy Panki, ponieważ cena wody jest u nas niższa, a oni 
kupują  wodę  od  Krzepic  droższą,  a  my  dwóch  stawek  nie  możemy ustalić.  Docelowo będzie 
prawdopodobnie  zamknięty  zawór.  Finansowo  obie  Gminy  przygotują  się  do  tego,  żeby 
zrealizować studzienkę z  wodomierzem dla wzajemnych rozliczeń zużycia wody.  Gmina Panki 
najpierw musi  napisać  do  nas  pismo,  żebyśmy mogli  wypowiedzieć  ich  mieszkańcom umowy, 
a dopiero później będziemy mogli podpisać umowę z Gminą Panki. 
Przewodnicząca: Ale jak wypowiemy to po co mamy podpisywać umowę z Gminą Panki?
Wójt: Mówię  o  sytuacji  docelowej.  Jak  będzie  zamknięty  zawór  na  granicy,  zabudowana 
studzienka i  wodomierze  to  wtedy spiszemy porozumienie.  My przekazujemy naszą  sieć,  nasz 
majątek. Musi być podpisane jakieś porozumienie co do tego, że my ich nie będziemy obciążać za 
to,  dajemy  im  w  użytkowanie  tą  sieć  na  jakiś  czas,  dopóki  nie  będzie  uregulowana  sprawa 
ewentualnego kupna, bo jeśli docelowo mamy też sobie pomagać co do przesyłania wody, to jeśli 
zdarzyłaby się na ul. Częstochowskiej jakaś awaria, że ze strony naszego ujęcia nie będziemy mogli 
wody puszczać,  to  będziemy wtedy mogli  wodę czerpać  od  Panek,  byłoby to  takie  wzajemne 
zabezpieczenie, bo jeśli jest już ten wodociąg to niech jest i szkoda byłoby go całkowicie odcinać. 
Taką wzajemną pomoc będziemy sobie udzielać.
Radny Adam Biernacki: Czy możemy przekazać  tą  część  naszego wodociągu Gminie  Panki, 
a Gmina Panki wybudowałaby studzienkę?
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Wójt: Na temat finansowania nie rozmawialiśmy jeszcze. 

Ad 7
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

1) ustalenia  maksymalnej  wysokości  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta  Gminy  w  roku 
budżetowym  2012 (Skarbnik Gminy).

Przewodnicząca:  Projekt tej uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu 
komisji problemowych Rady Gminy Przystajń odbytym w dniu 19 kwietnia 2012 r. Po czym odczy-
tała projekt uchwały i zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła uchwałę nr XVI.111.2012 w sprawie:  ustalenia maksymalnej 
wysokości  pożyczek udzielanych przez Wójta  Gminy  w roku budżetowym  2012  jednogłośnie 
(13 radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.

2) uchylenia uchwały Nr XV.100.2012 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 marca 2012 r. w sprawie 
przyjęcia programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2012 (podinsp. A. Zabawa).

Przewodnicząca:  Organ  nadzoru  stwierdził,  iż  przedmiotowa  uchwała  zawiera  uchybienia 
w  zakresie  wskazania  gospodarstwa  rolnego  w  celu  zapewnienia  miejsca  dla  zwierząt 
gospodarskich  i  w związku  z  tym faktem został  przygotowany projekt  uchwały.  Powinien  być 
wskazany  konkretny  rolnik,  który  takimi  zwierzętami  się  zaopiekuje.  Po  czym  odczytała  projekt 
uchwały i zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  uchwałę  nr  XVI.112.2012  w  sprawie: uchylenia  uchwały 
Nr XV.100.2012 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 marca 2012 r. w sprawie  przyjęcia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Przystajń  w  roku  2012 większością  głosów  (12  radnych  za,  1  wstrzymał  się  od  głosu) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za głosowali radni: A. Biernacki, E. Chamela, J. Chrzęstek, H. Kapuścik, M. Kluba, M. Kwaśny,  
J. Leśniak, B. Szymanek, A. Tomziński, K. Wiecha-Zając, W. Woźny, M. Zabawa.
Wstrzymali się od głosu: M. Jelonek.

3) przyjęcia programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Przystajń w roku 2012 (podinsp. A. Zabawa).

Radny Marek Zabawa zgłosił  wniosek formalny odnośnie przeniesienia tego projektu uchwały do 
Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury celem zaopiniowania. 
Przewodnicząca: Kto  jest  za  przeniesieniem projektu  uchwały  do  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa 
i Infrastruktury celem zaopiniowania. 
Radni jednogłośnie przegłosowali przeniesienie projektu uchwały do  Komisji Budżetu, Rolnictwa 
i Infrastruktury celem zaopiniowania. 

4) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2012 rok (p. Skarbnik).

Skarbnik:  Trzeba zabezpieczyć 20 % środków własnych na wypłatę stypendiów socjalnych dla 
uczniów. Została również zrobiona zmiana dotycząca opieki społecznej dotycząca nienależnie po-
branych świadczeń  rodzinnych i zasiłków stałych za lata ubiegłe.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i zarządziła głosowanie.
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Rada Gminy Przystajń podjęła uchwałę nr XVI.113.2012 w sprawie: zmian w budżecie Gminy 
Przystajń na 2012 rok  jednogłośnie (13 radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki.

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2012-2021 (p. Skarbnik). 

Skarbnik  omówiła projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy 
Przystajń na lata 2012-2021. Zarządzenie Nr 23/2012 powoduje zwiększenie o kwotę: 100 198,29 zł, 
na co składają się decyzje Wojewody Śląskiego w sprawie: dotacji na kwotę 95 266,29 zł (zwrot 
części podatku akcyzowego) i  dotacji  na zadanie zlecone dot.  administracji  rządowej i  pomocy 
społecznej 4 932,00 zł. Zarządzenie Nr 25/2012 2012 powoduje zwiększenie o kwotę: 19 724,00 zł 
na  kwotę  tą  składa  się  dotacja  na  dofinansowanie  świadczeń  pomocy materialnej  dla  uczniów 
o charakterze socjalnym.  Podjęta  uchwała  w sprawie  zmian w budżecie  powoduje zwiększenie 
o kwotę 2 084,00 zł dotyczące zwrotów nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych i zasiłków 
stałych za lata ubiegłe. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  uchwałę  nr XVI.114.2012  w sprawie:  zmiany  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2012-2021 większością głosów (12 radnych za, 
1 wstrzymał się od głosu) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za głosowali radni: A. Biernacki, E. Chamela, J. Chrzęstek, H. Kapuścik, M. Jelonek, M. Kluba,  
M. Kwaśny, B. Szymanek, A. Tomziński, K. Wiecha-Zając, W. Woźny, M. Zabawa.
Wstrzymali się od głosu: J. Leśniak.

Ad 8
Sprawozdanie   z    realizacji    Gminnego    Programu    Profilaktyki    i    Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych za rok 2011 przedstawiła  Podinspektor Marta Okaj.  Sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu.
Przewodnicząca: Ile spraw było skierowanych do sądu?
Podinspektor Marta Okaj: Do sądu było skierowanych 7 spraw. 
Radny Waldemar Woźny: W jakim celu było ubezpieczenie komputerów? 
Dyrektor  Biblioteki  Publicznej  w  Przystajni: Weszliśmy  w  program  Ikonka  i  tam  był  taki 
wymóg. 
Radny  Marek  Zabawa:  Czy  braliśmy  udział  w  konkursie  Nivea,  dotyczącym  możliwości 
wygrania placu zabaw?
Podinspektor Marta Okaj: Nie braliśmy.
Przewodnicząca: To mieszkańcy musieliby wysyłać sms-y, żeby wygrać taki plac zabaw.
Radna Katarzyna Wiecha-Zając: Dlaczego nie wykorzystano całej kwoty z GPPiRPA?
Przewodnicząca: Te pieniądze nie przepadają, zasilają budżet gminy.

Ad 9
Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  za  rok  2011 przedstawiła 
Dyrektor Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Marianna  Kochel.  Sprawozdanie  stanowi 
załącznik do protokołu.
Przewodnicząca: Funkcjonowanie  tego  programu w ramach współpracy z Bankiem Żywności 
w Częstochowie rozpoczęła  już  nieżyjąca  Pani  Krystyna  Pilśniak.  Pracy  jest  dużo,  ale  warto, 
ponieważ tutejszy GOPS otrzymał w 2011 r. 14 005,60 kg żywności, a koszt gminy wyniósł tylko 
4 000,00 zł. W budżecie GOPS-u jaka jest kwota dotacji, a jaka pochodzi z budżetu gminy?
Dyrektor GOPS Marianna Kochel: Wydatki GOPS w 2011 r. stanowiły 2.301.641,70 zł z tego na: 
zadania  zlecone wydatkowano  – 1 637  126,93  zł co stanowiło 71,13  %  wydatków  w 2011  r., 
dotacja do zadań własnych – 262 104,21 zł co stanowiło 11,39 %. Ogółem stanowiło to ponad 82 % 
dotacji. Tak właściwie to GOPS w większości funkcjonuje na dotacjach. 
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Ad 10
Sprawozdanie  z  działalności  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  za   rok  2011  przedstawiła  Dyrektor 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Przystajni Renata Małyska-Pilśniak . Sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu.
Przewodnicząca: Możemy wyrazić  uznanie  za  zaangażowanie  Pani  Dyrektor  w  pozyskiwanie 
pieniędzy  z  innych  źródeł  na  funkcjonowanie  biblioteki,  bo  wiemy,  że  środki  budżetowe  są 
skromne.

Ad 11
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za rok 2011 przedstawiła 
Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  Małgorzata  Izydorczyk.  Sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu.
Dyrektor GOKSiR: Przegląd orkiestr odbędzie się 17 czerwca 2012 r. w Kłobucku. 
Przewodnicząca: Cieszyć  może  to,  że  istnieje  współpraca  z  Kołami  Gospodyń  Wiejskich, 
z placówkami oświatowymi, czy ze Szkolnym Klubem Wolontariusza. Widać efekty tego. Poziom 
imprez organizowanych przez GOKSiR jest wysoki.
Radny Waldemar Woźny: Jak przedstawia się sprawa boiska do piłki plażowej?
Dyrektor GOKSiR: Siłownia po kolejnym uzupełnieniu została odrzucona. Nie walczyłam o to, 
ponieważ wiedziałam, że i tak nie mam na to pieniędzy. To byłoby takie przeciąganie, a i tak trzeba 
by to było od razu aneksować, bo realizowane byłoby to dopiero w przyszłym roku. Będę chciała 
zrobić to wspólnie, jak tylko coś byłoby możliwe z urzędu albo z Zielonego Wierzchołka Śląska. Ze 
względu na to, że byłoby to na jednej działce. Wtedy z tych sołeckich pieniędzy mogłabym coś 
przeznaczyć na wkład własny. Ale czekam czy coś się w maju, w czerwcu zadzieje, bo jeżeli nie to 
nie będę zwlekać, żeby mi to nie uciekło i będę robiła to boisko do piłki plażowej.  
Przewodnicząca: Na tym wyczerpaliśmy porządek obrad jeżeli chodzi o sprawozdania.

Ad 12 i Ad 13
Dyrektor GOKSiR: Jak Państwo z Komisji Rewizyjnej byli na Kuźnicy Starej to czy ta ziemia 
z kanalizacji jest jakaś warta uwagi, bo nie dostałam ani jednej wywrotki? Ta ziemia miała być albo 
na parking albo na boisko.
Radny Adam Biernacki: Zgodnie z projektem wykonawcy mogą dowozić ziemię do 5 km.
Przewodnicząca: Jeżeli chodzi o tą ziemię to w pierwszej kolejności powinny mieć dostęp do niej 
instytucje publiczne, a nie prywatni odbiorcy za pieniądze.   
Wójt: Jeśli Pani Dyrektor ma problem z tego tytułu, to co 2 tygodnie jest narada w sprawie budowy 
kanalizacji, więc najlepiej się na tą naradę wybrać i porozmawiać. Nie wiem od kiedy się Pani pyta  
o tą ziemię.
Dyrektor GOKSiR: Od samego początku.
Wójt: Jest pracownik Agnieszka Zabawa i z nią proszę się kontaktować odnośnie tej ziemi. 
Radny Marek  Jelonek: Panie  Wójcie  jeśli  chodzi  o  tą  ziemię  to  jest  jeszcze  kwestia  boiska 
w Przystajni przy szkole, przecież cały czas Pan Dyrektor mówi, że trzeba dźwignąć teren. 
Wójt: Ja nie wiem czy tam trzeba podnosić grunt.
Radny Marek Jelonek: Wystarczy  wyrównać  i  zasiać  teren.  Maj  już  minął  i  sprawa  nie  jest 
załatwiona. 
Wójt: Dyrektor wie o tym, że ma zlecić wyrównanie terenu. Miał przekazane, żeby zrobić sobie 
porządek z tą działką. Miał podobno osoby zadeklarowane, ale osoby wycofały się z tego. Musi 
wymyślić coś innego. 
Przewodnicząca: Jeżeli teraz mamy nadmiar ziemi to tam można wyrównać teren i zrobić boisko 
chociaż na 2 czy 3 lata. 
Wójt: Co do wyrównania terenu to macie Państwo rację, nie mówię, że nie.
Radny  Marek  Jelonek: Sprawa  jest  bardzo  prosta.  Jest  fundusz  alkoholowy,  tam  jest 
zarezerwowane  10 000,00  zł  na  zagospodarowanie  czasu  dzieciom  i  młodzieży,  więc  można 
5 000,00 zł przeznaczyć na wyrównanie tego terenu i posianie trawy. Po co to ma tak być jak jest 
przez następne 2, czy 3 lata.  
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Radny Józef Chrzęstek: Czy jest coś nowego odnośnie budowy boisk w Borze Zajacińskim?
Wójt: Byłem w Urzędzie  Marszałkowskim i  dopytałem sprawę.  Jest  taka  możliwość  i  w tym 
kierunku pójdziemy, że będzie udział Marszałka środków i złożymy wniosek do Leadera. Okazuje 
się, że można finansować takie zadania z różnych źródeł. Zrealizujemy te boiska w takiej postaci 
jak są  w tej  chwili  zaprojektowane,  ale  odchudzone odpowiednio.  Jutro  mamy mieć  spotkanie 
z  Panem,  który  jest  praktykiem  w  budowie  boisk.  Zrobimy  przymiarkę  jak  ten  cały  projekt 
odchudzić. Będziemy musieli poinformować Urząd Marszałkowski, że na boiskach np. nie będzie 
membrany  tylko  coś  tańszego.  Od  Pana  Bartosza  Góry  dowiedziałem  się,  że  jest  takie 
prawdopodobieństwo, że oni nam to uwzględnią, ale musimy Urząd Marszałkowski poinformować 
o tym przed przetargiem, żeby nie  wyszło tak,  że my zrobimy przetarg,  a dopiero potem będą 
zmiany uzgadniane. My to co planujemy te wszystkie zmiany to musimy ustalić przed przetargiem 
i  wtedy  nie  stracimy  dotacji.  Oprócz  tego  złożymy  wniosek  do  Leadera  jako  uzupełnienie 
i zbilansujemy koszty projektu. Wtedy przeprowadzimy przetarg, a będzie to po ogłoszeniu naboru 
przez  Leadera,  przy czym montaż  finansowy będzie  składał  się  z  kwoty tej  od  Marszałka,  tej  
z Leadera i nasz udział własny. Byłem także u Pani Marszałek Aleksandry Banasiak w sprawie 
budowy boisk w Borze Zajacińskim. Pani Marszałek na tym etapie nie ma żadnego wpływu na to,  
bo muszą być spełnione warunki formalne i  merytoryczne,  ale jakby coś trzeba było pomóc to 
powiedziała, że pomoże. 
Radny Adam Biernacki: Jaka ogólnie będzie ta kwota?
Wójt: Jesteśmy przed ustaleniem tej kwoty.
Przewodnicząca:  Proponuję  złożyć  wniosek na  plac  zabaw z  Leadera  w Kuźnicy Starej  obok 
remizy.
Wójt: Myśmy się umawiali, że Pani w imieniu mieszkańców zaproponuje zagospodarowanie tego 
terenu. Do tej pory nie ma tej propozycji. 
Radny Janusz Leśniak: Wróćmy do tematu tego boiska przy szkole.  Dyrektor  Zespołu  Szkół 
w Przystajni z Dyrektor GZOS niech uzgodnią co można zrobić z tym boiskiem. Niech ktoś się tym 
zajmie i przeanalizuje. 
Wójt: Pani Dyrektor GZOS niech Pani wyda polecenie Dyrektorowi, żeby zrobił porządek z tym 
terenem. 
Radny Andrzej  Tomziński: Trzeba  podjąć  decyzje.  Przeoram pole,  powłóczę,  dzieci  kamienie 
pozbierają. Nie chwaląc się dużo zrobiłem dla szkoły. Trzeba tylko zobaczyć co tam jest na tym 
boisku. 
Radny Marek Jelonek: To jest inicjatywa prywatna mieszkańca Gminy Przystajń i chwali się to. 
Temat  boiska  byłby  zamknięty  na  2  czy  3  lata,  jeżeli  zrobiłoby  się  to  teraz.  Co  do  Boru 
Zajacińskiego to czy nawierzchnia sztuczna boiska z Leadera jest konieczna? Potrzebna byłaby hala 
sportowa i może w tą stronę proponowałbym iść.  
Wójt: Wg mnie warto byłoby iść w tym kierunku jeśli chodzi o niektóre boiska.
Radny Marek Zabawa: Czy perspektywicznie będzie można dołączyć za pomocą łącznika halę do 
istniejącego budynku szkoły i czy boisko, które zostanie wybudowane nie będzie przeszkadzało?
Radny Marek Jelonek: Nie będzie to kolidowało.
Dyrektor GPP w Przystajni: Płot w Górkach należy rozebrać i ogrodzić siatką. Najtańszy koszt to 
około 2 000,00 zł.  Potrzebne byłoby tam 8 przęseł,  słupki,  płyty pod siatkę.  Na Górkach praca 
dotycząca  wymiany płotu  mogłaby ruszyć  w lipcu.  Sam projekt  na  zagospodarowanie  strychu 
w Przedszkolu w Przystajni to koszt około 20 000,00 zł.  
Radny  Adam  Biernacki: Uważam,  że  tą  sprawę  odnośnie  zagospodarowania  strychu 
w przedszkolu w Przystajni należy podjąć i rozpocząć. 
Dyrektor GPP w Przystajni: Miałam Panią  wizytator  z  zewnątrz,  która  nie  znała  wszystkich 
placówek i Pani stwierdziła, że te budynki są stare i nieestetyczne. Potem spojrzałam patrząc tak 
jakby jej oczami i faktycznie te budynki są zaniedbane.
Wójt: Górki były odnawiane. Mamy gorzej wyglądające budynki np. Urząd Gminy.
Radny Marek Zabawa: Dziwię się temu co Pani mówi. Ile lat Pani zarządza przedszkolami?
Dyrektor GPP w Przystajni: Powiedzmy 20 lat.
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Radny  Marek Zabawa:  To  20  lat  Pani  nic  nie  zrobiła.  To  jest  moje  określenie.  Gospodarz  dba 
o wszystko nie tylko o środek, ale i o zewnętrzny stan obiektu. 
Radny Edward Chamela: Nie można tak Panie Radny oceniać Pani Dyrektor jak to Pan powiedział, 
bo  przypuszczalnie  trzeba  by  porównać  ile  pieniędzy  zostało  włożone  w  GOKSiR  w  Przystajni, 
Gimnazjum, chodnik, rynek. Trzeba zrobić coś na wioskach, nie tylko w Przystajni.
Radny Józef Chrzęstek: Na Górkach był zrobiony remont. 
Wójt: Elewacja  była  zrobiona  za  Pani  Dyrektor  Krawczyk.  Mamy  na  Górkach  projekt 
zagospodarowania  strychu  pod  lokale  mieszkalne,  ale  temat  został  zawieszony,  ponieważ  nie  ma 
pieniędzy. 
Dyrektor GPP w Przystajni: Jeżeli chodzi o przesunięcie drzwi w sali w przedszkolu w Przystajni to 
jest to przesunięte dalej po to, żeby wzmocnić sufit. Co do odwodnienia przedszkola to jesteśmy na 
etapie poszukiwania map.   
Wójt: Drewno nie podtrzymuje belki betonowej, a dokumentacja odnośnie odwodnienia powinna 
być u Was w przedszkolu. W momencie kiedy było rozbudowywane przedszkole to dokumentacja 
na odwodnienie również była. Proszę zapytać byłą Dyrektor Panią Zawieruchę.
Przewodnicząca  poruszyła  temat  koszy  na  śmieci  (recykling)  znajdujących  się  na  terenie 
przedszkola.
Dyrektor GPP w Przystajni: Kosze planujemy przenieść w sierpniu. 
Przewodnicząca: Recyklingi przenieść na Skwer Piłsudskiego.
Wójt: Pani Agnieszka Zabawa ma się tym zająć i uzgodnić to z firmą.
Przewodnicząca  odczytała  pismo  otrzymane  ze  Śląskiego  Zarządu  Melioracji  i  Urządzeń 
Wodnych. Poinformowała, że otrzymaliśmy pozytywną opinię o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Przystajń  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2011  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia 
komunalnego, której nie będzie czytać, ponieważ czeka na opinię Komisji Rewizyjnej i będzie to 
przedstawione wspólnie. Odczytała pismo odnośnie pomocy w repatriacji. 11 maja 2012 r. wpłynęło 
pismo  w  sprawie  przekazania  sprawozdania  finansowego  Gminy  Przystajń  za  2011  r.  (Radni 
otrzymają). Przeczytała  pismo jednostek OSP z terenu Gminy Przystajń i Związku Ochotniczych 
Straży Pożarnych RP – oddziału terenowego w Przystajni dotyczące prośby o wyrażenie zgody na 
posadowienie tablicy pamiątkowej poświęconej druhowi Wiesławowi Drynda. 
Wójt: Żeby to wszystko sformalizować to po konsultacji z Sekretarzem doszliśmy do wniosku, że 
takie pismo rozpoczynające ten proces powinno było wpłynąć do Urzędu Gminy.
Przewodnicząca: Inicjatorem tego  był  Radny Marek  Zabawa jeśli  chodzi  o  Wiesława  Drynda 
i wszyscy go poparliśmy. Chodziło tylko o to w jakiej to ma być postaci i formie. 
Radny Marek Zabawa: Uważam, że napis „wybitnego” nie jest potrzebny. Sam pomnik i pamięć 
nie musi wywodzić się z wybitności.
Wójt: To jest tylko propozycja pewnego napisu, ale jeszcze nie wiem ile liter można umieścić na 
takiej tablicy. Myślę, że w czerwcu będziemy podejmować uchwałę w tej sprawie.
Sekretarz: Chciałem  powiedzieć,  że  treść  tablicy  nie  będzie  ustalała  Rada  Gminy,  tylko 
wnioskodawca. Rada podejmie tylko uchwałę. Jest problem prawny, czy my mówimy o pomniku, 
czy też nie, bo jeżeli nie jest to pomnik to nie potrzeba uchwały. Jest to konsultowane z Nadzorem 
Prawnym.  
Radny  Adam  Biernacki: Pani  Dyrektor  GZOS  Alina  Piśniak  poprosiła  o  powołanie 
przedstawiciela z Rady Gminy Przystajń na wybór Dyrektora Gminnego Przedszkola Publicznego 
w Przystajni w czerwcu 2012 r.
Wójt: Proszę o wytypowanie osoby z Rady Gminy.
Przewodnicząca: Proponuję  wybrać  Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Zdrowia, 
Radnego Edwarda Chamela.
Radny Marek Jelonek: Czy my w konkursie nie powinniśmy ująć, że będzie 1 Dyrektor? Pani 
Dyrektor powinna być o tym poinformowana, że będzie 1 Dyrektor.
Sekretarz: Jest  to  zdarzenie  przyszłe,  niepewne.  Członkowie  komisji  powinni  zadać  pytanie 
kandydatowi podczas konkursu, że za rok gmina planuje połączenie 2 przedszkoli w 1 i czy ma 
świadomość, że za rok będzie taka sytuacja. 
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Radny Marek Zabawa: Czy jest możliwość przedłużenia kadencji Dyrektora o 1 rok, a dopiero 
potem ogłoszenie konkursu?
Sekretarz: W uzasadnionych przypadkach można przedłużyć. 
Radny  Marek  Jelonek: Jest  jeszcze  jedna  kwestia.  Może  Pani  Dyrektor  Kotarska  chciałaby 
startować. Trzeba powiedzieć, żeby kandydatów było więcej.
Przewodnicząca: Czy  Radny  Edward  Chamela  wyraża  zgodę  na  udział  w  pracach  komisji 
konkursowej na Dyrektora GPP w Przystajni?
Radny Edward Chamela: Tak wyrażam zgodę.
Radny Adam Biernacki: Zgłosił, żeby jeszcze Radny Marek Zabawa był w komisji.
Przewodnicząca: Pan  Wójt  prosił  tylko  o  1  osobę  z  Rady  Gminy.  Trzeba  to  ustalić  z  Panią 
Dyrektor GZOS na ile czasu można przedłużyć kadencję dyrektora. 
Przewodnicząca przeczytała pismo Pana Damiaka i Pana Burdy. Odnośnie tego pisma wróciliśmy 
do  posiedzenia  Komisji  poprzedniej  kadencji  z  2007  r.  odnośnie  3  posesji  na  Kuźnicy  Starej 
stanowisko  Rady  było  jednogłośne  –  15  za  pociągnięciem  nitki  do  Pana  Zawierucha  i  Pani 
Pilarzowej. Jeśli chodzi o Pana Damiaka to była podjęta decyzja, że nie robimy kanalizacji. Za było  
7 Radnych, 8 było przeciw. Dlaczego w takim razie nie zostało to przez pracownika dopilnowane, 
że ta kanalizacja nie została tam pociągnięta? Dlaczego Ci ludzie mają teraz z tego powodu być 
pozbawieni kanalizacji?  
Wójt: Jeśli na czas robienia dokumentacji nie było oświadczenia to był kłopot z zakończeniem 
projektowania.  Domyślam się,  że  nie  było  zgody 1  właściciela,  ponieważ  mieszka  za  granicą. 
Sekretarz przeprowadzi kontrole i sprawdzi dlaczego to nie zostało zaprojektowane. 
Przewodnicząca: Odpiszemy na pismo mieszkańców Pana Damiaka i Pana Burdy, że taką decyzję 
odnośnie pominięcia  ich posesji  podjęła  Rada Gminy Przystajń.  Poinformowała i  rozdała druki 
odnośnie wniosku o odznaczenie rolników (zasłużony dla Rolnictwa). Co roku wybieramy jedną 
osobę z danej miejscowości, którą uważamy, że na to zasługuje. Można to przygotować „ręcznie” 
i  złożyć  w  Biurze  Rady Gminy.  Potem prześlemy to  do  Ministra  Rolnictwa,  ponieważ  to  on 
przyznaje  to  odznaczenie.  Przeczytała  również  pismo  Pani  Krystyny  Labus-Stankiewicz. 
Rozmawiałam z Panią Krystyną Labus-Stankiewicz po wpłynięciu tego pisma. Chodziło o to, że 
Radny nie ma takich kompetencji,  żeby zakazywać dostępu do informacji  publicznej,  ponieważ 
każdy  ma  prawo  wglądu  do  dokumentów.  Tu  chodziło  o  kserowanie.  Rozmawialiśmy 
z Sekretarzem i gmina nie prowadzi działalności,  żeby te usługi świadczyć odpłatnie,  ale są to 
naprawdę sprawy sporadyczne jak jest coś kserowane, więc nie będziemy z tego problemu robić.
Radny Marek Zabawa: Gmina nie jest zobowiązana do kserowania dokumentów. Jest to ogólnie 
dostępne do wglądu, do odpisania i do przeczytania w internecie. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz: Pani Przewodnicząca to jest nadinterpretacja. 
Zgłaszam protest,  ponieważ w internecie  takich informacji  nie  ma,  a  po drugie jest  to  kolejne 
zgłaszanie problemów przez Radnego Marka Zabawa. 
Sekretarz: Odmowa udzielenia informacji publicznej następuje w formie decyzji administracyjnej 
na którą przysługuje odwołanie, jeżeli urzędnik chce odmówić udzielenia informacji publicznej to 
musi  to  zrobić  w formie  decyzji.  W każdym innym przypadku urzędnik  musi  taką  informację 
o dostępie do informacji publicznej udostępnić. 
Przewodnicząca:  Będziemy takie informacje udostępniać, póki to nie będzie nagminne to można 
pojedyncze strony skserować. 
Radny Janusz Leśniak: Wnioskuję o jakieś pieniądze na remont i konserwację placów zabaw.
Wójt: Dzisiaj została rozpoczęta konserwacja placu zabaw.
Radny Marek Jelonek: Prośba do Pana Wójta odnośnie wybrania się do Pani Marszałek w sprawie 
finansowania konserwacji rzek.
Wójt:  Można  zaprosić  Panią  Marszałek  Aleksandrę  Banasiak  na  sesję  Rady Gminy Przystajń. 
Myślę, że skorzysta z zaproszenia. 
Radny  Marek  Jelonek:  Trzeba  napisać  pismo  do  Śląskiego  Zarządu  Melioracji  i  Urządzeń 
Wodnych z zapytaniem kiedy ta dziura na rzece zostanie zrobiona. 
Radny  Marek  Zabawa: Czy  jest  możliwość  wystąpienia  o  barierki  na  drodze  powiatowej 
Ługi-Radły - Kamińsko) przed zjazdem na Dąbrowę?
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Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodnicząca  dokonała  zamknięcia  XVI  sesji  Rady 
Gminy Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                      mgr Henryka Kapuścik
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